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Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 2009-02-02 
 
 
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 
 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 
 Bror Lord PRO Farsta 
 Gun Forss PRO Farsta strand 
 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 
   
Ersättare Inga Lill Lindgren PRO Hökarängen 
 Ingrid Klingberg PRO Sköndal 
 Mary Andersson  PRO Farsta  
 Solveig Ahlbom SPF Farsta 
   
Förhinder Sture Simonsson SPF Sköndal 
   
   
Tjänstemän Thomas Kultti biträdande avdelningschef 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Barbro Karlsson, ordförande 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Stig Åström, vice ordförande 
 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 



SID 2 (3) 

 

 
 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 
och vice ordförande Stig Åström. Justering sker onsdag 4 februari. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2009-01-12 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2009-01-22 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2009-02-12 
Ärende nr 3: Svar på medborgarförslag om boulebana vid Farsta idrotts-
plats 
Rådet uttalar starkt missnöje och besvikelse både över förvaltningens lång-
samma hantering av medborgarförslaget och av den prioritering som inne-
bär att förslaget inte genomförs. I många olika sammanhang uttalas både 
från nämnd och förvaltning att rörelse och socialt umgänge är mycket vik-
tiga faktorer när det gäller att förebygga ett mer omfattande och kostsamt 
vårdbehov hos äldre. Rådet förstår därför inte varför man nu avstår från att 
genomföra just en sådan förebyggande – och dessutom så billig – insats. 
 
Rådet föreslår att förvaltningen, gärna på uppdrag av nämnden, kontaktar 
idrottsförvaltningen för att undersöka möjligheten att använda del av Farsta 
IP för boulespel. 
 
Ärende nr 5: Årsredovisning och bokslut för 2008 
Rådet konstaterar att äldreomsorgen redovisar ett överskott om 4,9 mnkr, 
beroende på att köpen av hemtjänstinsatser och platser vid vård- och om-
sorgsboenden har varit färre än planerat. Rådet påtalar att ett överskott av 
en sådan anledning inte enbart är av godo. 
 
Rådet anser vidare att årsredovisningen är svår att förstå i sin nya utform-
ning och att de olika färg- och teckenmarkeringarna är allt annat än tydliga. 
 
Ärende nr 7: Redovisning av pågående och avslutade projekt 2007-2009 
Rådet hoppas att det arbete som sker inom ramen för de redovisade projek-
ten övergår i ordinarie verksamhet när projekttiden är slut. 
 
Ärende nr 10: Motion (s) om byggande av hisstorn vid tunnelbanan i Far-
sta strand 
Rådet ansluter till förvaltningens synpunkter och förslag till beslut. 
 
Ärende nr 11: Förslag till detaljplan för del av fastigheten Kållandsö 1 m 
m i Farsta 
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Rådet ansluter till förvaltningens synpunkter och förslag till beslut. Som al-
ternativ föreslås att de utvändiga väggarna på den nuvarande byggnaden 
behålls när lägenheterna byggs. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre 
Från föregående sammanträde: Biträdande avdelningschef Thomas Kultti redo-
visade att det finns sju anhörigvårdare anställda, samtliga inom Farsta Västra 
Hemtjänst. Det huvudsakliga kriteriet vid anställning är att anhörigvårdaren har 
specifika språkkunskaper som motsvarar den äldres behov av en vårdare som 
talar ett visst språk.  

 
§ 6 Övriga frågor  

På fråga från Solveig Ahlbom om projektet Hjälpmedelcentral upplyste Thomas 
om att planeringen för detta projekt fortfarande pågår. 
 
På fråga från Inga Lill Lindgren om verksamheterna Porten och Emma be-
rättade Thomas att Porten erbjuder dagverksamhet för hemlösa medan 
Emma är en dagverksamhet inom socialpsykiatrin. 

 


